
Протокол №48 
засідання постійної комісії з питань 

бюджету та регламенту 
01.12.2023 р. 
 
Присутні члени комісії: 
Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., Романюк К.І.– депутати 
міської ради 
 
Присутні з числа запрошених: 
Горячкун О.Ю. – секретар Мукачівської міської ради, Стегура Л.В. –  керівник секретаріату 
ради, Тайпс Ю.М. – депутат Мукачівської міської ради, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів Мукачівської міської ради, Тоба Мар’яна Василівна —
начальник фінансового управління,  Рудь Г.В. – заступник начальника УМГ, Бандурчак Л.М. – 
заступник начальника управління соціального захисту населення, Лендьєл Г.Т. – начальник 
відділу контролю та організаційного забезпечення діяльності виконавчого комітету та міської 
ради, Лабош М.М. – начальник управління освіти, культури, молоді і спорту,  
Маргітич І.І. – в. о. начальника управління архітектури та містобудування, Шпеник О.І. - 
начальник відділу інформаційних технологій та цифровізації, Кіян Н.В. - завідувач сектору з 
питань запобігання та виявлення корупції. 
 

Порядок денний 
 
1. Про погодження напрямів спрямування капітальних видатків та інших коштів, 
передбачених у місцевому бюджеті на фінансування програм та погодження відповідних 
закупівель: 
 
1.1. управління освіти, культури, молоді та спорту (лист №16071/01-39/46-23 від 30.11.2023); 
1.2. управління соціального захисту населення (лист №16100/01-39/46-23 від 30.11.2023); 
1.3. управління міського господарства (лист №16110/01-39/46-23 від 30.11.2023); 
1.4. управління міського господарства (лист №16113/01-39/46-23 від 30.11.2023); 
1.5. виконавчий комітет Мукачівської міської ради (лист № 16138/01-39/46-23 від 01.12.2023); 
1.6. управління архітектури та містобудування (лист №36/17-02 від 01.12.2023); 
1.7. виконавчий комітет Мукачівської міської ради (лист №16152/01-39/46-23 від 01.12.2023). 
 
СЛУХАЛИ: Бідзіля О.В. – На порядок денний засідання комісії виноситься 1 питання з 7 – ма 
пунктами. Чи будуть зауваження або пропозиції до порядку денного? Немає. 
 
 Бідзіля О.В. – Пропоную порядок денний засідання комісії прийняти в цілому. Прошу 
голосувати. 
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися —  0. 
ВИРІШИЛИ: Порядок денний засідання комісії прийняти в цілому. 
 
СЛУХАЛИ: Лабош М.М. – 1.1. Подання управління освіти, культури, молоді та спорту (лист 
№16071/01-39/46-23 від 30.11.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 



СЛУХАЛИ: Бандурчак Л.М.  – 1.2. Подання управління соціального захисту населення (лист 
№16100/01-39/46-23 від 30.11.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 
СЛУХАЛИ: Рудь Г.В. – 1.3. Подання управління міського господарства (лист №16110/01-
39/46-23 від 30.11.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 
 Бідзіля О.В. – Пропоную розглянути кожен пункт даного подання окремо. 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 
 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження пункту 1 даного 
подання. Прошу голосувати. 
ГОЛОСУВАЛИ: За — 5 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С.,  
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 1 (Кушнір Р.Б.). 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила пункт 1 даного подання. 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження пункту 2 даного 
подання. Прошу голосувати. 
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила пункт 2 даного подання. 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження пункту 3 даного 
подання. Прошу голосувати. 
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила пункт 3 даного подання. 
 
СЛУХАЛИ: Рудь Г.В. – 1.4. Подання управління міського господарства (лист №16113/01-
39/46-23 від 30.11.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 
СЛУХАЛИ: Шпеник О.І. – 1.5. Подання виконавчого комітету Мукачівської міської ради (лист 
№ 16138/01-39/46-23 від 01.12.2023) (додається). 
 ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 
СЛУХАЛИ: Маргітич І.І. – 1.6. Подання управління архітектури та містобудування (лист 
№36/17-02 від 01.12.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  



ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 
СЛУХАЛИ: Лендьєл Г.Т. – 1.7. Подання виконавчого комітету Мукачівської міської ради 
(лист №16152/01-39/46-23 від 01.12.2023) (додається). 
ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо погодження даного подання.  
ГОЛОСУВАЛИ: За — 6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Островська О.С., Кушнір Р.Б., 
Романюк К.І.), проти — 0, утрималися — 0. 
ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія погодила дане подання. 
 
ВИСТУПИЛИ: Тоба М.В. – Проінформувала присутніх щодо слухань по прийняттю бюджету 
Мукачівської міської територіальної громади на 2024 рік. 
 
 

Голова комісії      Олександр БІДЗІЛЯ 
 

                       Секретар комісії     Роман КУШНІР 


